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В настоящей статье подробно рассматриваются особенности и процедура 
(этапы и сроки) реорганизации в форме выделения с одновременным присо-
единением в рамках осуществляемой санации кредитных организаций. По-
ложения данной статьи могут быть использованы в качестве основы плана- 
графика будущих реорганизационных действий кредитных организаций. 
Процедура смешанных реорганизаций в целом, а в банковском секторе в част-
ности является дорогостоящей, очень масштабной, требующей кропотливой 
административной, юридической и организационной работы, в связи с чем 
она не получила повсеместного применения в России, в отличие от междуна-
родного опыта.
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ОПЫТ БАНКА

U D A LT S OVA  N . G .  L E G A L  R E G U L AT I O N  O F  T H E  P R O C E D U R E  F OR 
REORGANIZATION IN THE FORM OF SPIN-OFF AND SIMULTANEOUS ACQUISITION IN 
CREDIT INSTITUTIONS 

This article details the features and procedure (stages and terms) of the reorganization 
process in the form of separation with simultaneous acquisition of credit institutions in 
the the framework of the ongoing rehabilitation of credit institutions. The provisions 
of this article may be used as the basis of the future reorganization plan for credit 
organizations. The procedure of mixed reorganizations in General and in the banking 
sector, in particular, is expensive, very ambitious, requiring laborious, administrative, 
legal and organizational work, in connection with which it is not widespread in Russia, in 
contrast to international experience.
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